
libertatea.ro 

https://www.libertatea.ro/stiri/dupa-ce-dam-jos-masca-este-obligatoriu-sa-ne-spalam-

pe-fata-spune-adrian-streinu-cercel-3035703 

După ce dăm masca jos, este obligatoriu să ne spălăm pe faţă, spune Adrian Streinu 

Cercel Managerul Institutului Naţional de Boli Infecţioase "Matei Balş", Adrian Streinu 

Cercel, a spus, marţi, la Bursa online, că purtatul măştilor de protecţie nu trebuie să fie 

doar un element de design. 

Adrian Streinu Cercel a mai precizat că imediat după ce ajungem acasă şi ne dăm jos 

măştile de protecţie, este obligatoriu să ne spălăm pe faţă. ”Masca este ceea ce va 

face diferenţa în perioada următoare, pentru că ea vă poate proteja de un eventual 

virus care circulă în jur. Văd masca precum un element de design, purtată la nivel de 

bărbie. De ce o mai ţin aşa acele persoane, nu ştiu, pentru că în aceste condiţii masca 

este absolut inutilă”, a precizat Adrian Streinu Cercel. ”Atrag serios atenţia asupra 

modului în care trebuie purtată masca. Aceasta trebuie să acopere atât gura, cât şi 

nasul. Apoi, în momentul în care dăm jos masca trebuie să ne spălăm pe faţă”, a 

adăugat şeful Institutului ”Matei Balş”. Acesta a vorbit şi despre regulile de igienă 

personală, în contextul pandemiei de coronavirus. ”Nu e o mare filozofie. Apă şi săpun. 

Trebuie să ne spălăm pe mâini şi pe faţă cu apă şi cu săpun şi lucrurile vor fi aşa cum 

trebuie”, a conchis Adrian Streinu Cercel. 

 


